
Bijlage l Samenvatting van het proces tot heden 
 
Via een mail in 2021 aan toenmalig wethouder Paans vroeg Jelmer Korteland of er een beter 
skatepark kon komen in Papendrecht. Hij had daar wel ideeën bij. Jelmer en zijn vrienden (en 
moeder) kwamen op bezoek om de plannen toe te lichten, via posters en plaatjes werden ideeën 
gegeven hoe het eruit zou kunnen zien. Jelmer is woordvoerder van een grote groep steppers die op 
hun kleine stepjes kunsten uithalen in het skateparkje. 
 
Wat vooraf ging 
Al een tijd zijn jongeren, over het algemeen skaters, in gesprek met Suppord voor een beter 
skatepark. De huidige plek naast Basic Fit en bij een Jongeren Ontmoetingsplek (JOP) voldoet niet, 
vinden zij. Het park destijds bij Interval had 'flow' (goede lijnen om van het ene obstakel naar het 
andere te gaan en goede aanloop en uitloop) en was met voldoende obstakels opgezet. Ook konden 
jongeren even wat drinken of naar de wc in Interval. Met het verdwijnen van het jeugd- en 
jongerencentrum naar de Boeieraak, verdween ook het skatepark daar. 
 
Vervolg 
Op verzoek van de gemeente heeft Jelmer Korteland ook de skaters betrokken nogmaals werd 
gesproken en gepresenteerd over mogelijkheden en knelpunten. Daarop is hen gevraagd een breed 
behoefteonderzoek uit te zetten onder alle gebruikers van de skatebaan, ongeacht leeftijd. Het blijkt 
uit dit onderzoek grofweg, dat het huidige skateparkje niet voldoet aan de behoefte.  
 
Bijeenkomst skaters en steppers  
Op woensdag 9 november 2022 zijn skaters en steppers bij elkaar gekomen in het Sportcentrum 
Papendrecht om te praten over ideeën voor een beter skatepark in Papendrecht. Door de 
initiatiefnemer, Jelmer Korteland, werd een presentatie gegeven over de stand van zaken en hoe het 
proces verder zou moeten. Die avond werden vele ideeën geopperd voor zowel een mogelijke 
geschikte locatie als de inrichting van het skatepark en ophalen van geld, bijvoorbeeld door 
sponsoring, crowdfunding. In bijlage lll vindt u een beeldverslag van deze bijeenkomst. 
 
Gesprek met verenigingen rondom het hondenuitlaatveld sportpark Oostpolder 
De beleidsambtenaar sport en bewegen heeft gebeld met de voorzitter van VV Drechtstreek. En met 

de skaters en steppers is een gesprek gevoerd tijdens de ALV. In bijlage .. vindt u een korte 

samenvatting. 

Gesprek met hondenbezitters: 4 oktober 2023  
Een verslag van dit gesprek vindt u in bijlage … 
 
Beeldvormende Raad 5 oktober 2023 
Tijdens de beeldvormende raad presenteerden afgevaardigden van de skaters en steppers hun 
motivatie voor een beter skatepark in Papendrecht. Daarbij hebben zij een filmpje getoond dat ze 
hadden laten maken. 
 
 


